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افشاردوست:

در چند سال اخیر برای بیشتر شدن بودجه وزارت ورزش اقدامات زیادی انجام شده است
عضو هیئت رئیسه فدراسیون والیبال گغت: نکته مهم جلسه مسئولان فدراسیونها و ورزشکاران با رئیس سازمان برنامه و بودجه، آقای منظور در جریان

ریز مسائل ورزش کشور بود و کم بودن بودجه ورزش کشور را هم پذیرفت و به دنبال راهکاری برای حل این مشکل بود.

به گزارش سایت خبری پرسون، محمود افشاردوست روز شنبه، در خصوص دیدار برخی از مدیران و قهرمانان ورزش کشور با رئیس سازمان برنامه و
بودجه اظهار داشت: این جلسه به درخواست سازمان برنامه و بودجه بوده و همین مسئله جای تقدیر دارد. چرا که نشان میدهد ورزش تا چه حد برای

این سازمان مهم و حساس است؛ آن هم در این برهه مهم که المپیک پاریس را پیش رو داریم.

وی افزود: صحبتهایی هم که در جلسه انجام شد پیرامون هزینههای کلان فدراسیونها اعم از هزینه اردوها و اعزامها و خرید تجهیزات و همچنین
درباره بودجه کمی که آنها دریافت میکنند بود. البته وزارت ورزش در خصوص تخصیص بودجه فدراسیونها تقصیری ندارد؛ چرا که بودجه این وزارتخانه

از همان ابتدا کم بسته شده است.

عضو هیئت رئیسه فدراسیون والیبال تصریح کرد: در چند سال اخیر برای بیشتر شدن بودجه وزارت ورزش اقدامات زیادی انجام و این بودجه بیشتر
شده است؛ اما باز هم جوابگوی هزینههای فدراسیونها نیست. نکته مهم این است که هر هزینهای که در ورزش انجام میشود نوعی سرمایهگذاری
اجتماعی است؛ چرا که ورزش باعث پایین آمدن میزان بزهکاری در جامعه است. ضمن اینکه موفقیتهایی که در حوزه ورزش قهرمانی کسب میشود

شور و شعف اجتماعی را به دنبال دارد و بر همین اساس امیدوارم در آینده شرایط بودجه ورزش کشور بهتر شود.

افشاردوست ادامه داد: اما نکته مهم جلسه مسئولان فدراسیونها و ورزشکاران با رئیس سازمان برنامه و بودجه، آقای منظور در جریان ریز مسائل
ورزش کشور بود و کم بودن بودجه ورزش کشور را هم پذیرفت و به دنبال راهکاری برای حل این مشکل بود.

وی در پایان خاطرنشان کرد: امیدوارم به جهت اینکه سال آینده سال المپیک است کارگروهی در وزارت ورزش تشکیل شود تا این کارگروه با همراهی
مسئولان سازمان برنامه و بودجه به دنبال منابع پایدار برای وزارت ورزش باشد. اگر این اتفاق رخ دهد انقلابی در بودجه ورزش کشور رخ خواهد داد و

بسیاری از مشکلات مالی فدراسیونها حل خواهد شد.


